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Onderwerp: Aanmeldcentrum voor asielzoekers Luttelgeest 

 

 

Geacht College, 
 
Het is begrijpelijk dat de inwoners van de dorpen Bant, Luttelgeest en Kuinre zich overvallen voelen 

doordat het Ministerie van Justitie en Veiligheid, de Immigratie- en Naturalisatiedienst en het 

Centraal Orgaan opvang asielzoekers, als donderslag bij een heldere hemel, hun plan bekend 

maakten om het aanmeldcentrum in Ter Apel te ontlasten en een tweede aanmeldcentrum willen 

realiseren naast het AZC Luttelgeest. 

Op grond van de EU- en internationaalrechtelijke verplichtingen dienen we zorg te dragen voor een 

menswaardige opvangvoorziening en daar willen we ook niets van af doen. We zijn bekend met de 

urgentie van de noodsituatie van het aanmeldcentrum in Ter Apel en de daardoor ontstane 

crisisnoodopvang, maar we hebben ook begrip voor een regio die al meer dan 25 jaar een actieve 

bijdrage levert aan de asielopvang.  

De wijze waarop het Ministerie van Justitie en Veiligheid, de Immigratie- en Naturalisatiedienst en 

het Centraal Orgaan opvang asielzoekers deze plannen lanceren kunnen we uitsluitend als 

onwenselijk betitelen. Onwenselijk voor asielzoekers die zich welkom moeten voelen, onwenselijk 

voor de gemeenten Nooroostpolder en Steenwijkerland en zeker onwenselijk voor omwonenden van 

de  regio Bant, Luttelgeest en Kuinre.  

Daar waar het vertrouwen in de overheid de laatste jaren zwaar op de proef werd gesteld is het met 

deze handelswijze en het schenden van gemaakte afspraken tot een dieptepunt gedaald. 

Mededelingen dat de vrijgekomen stikstofruimte van dit voormalige agrarische bedrijf gebruikt kan 

worden voor het legaliseren van PAS-melders zijn uitsluitend een voedingsbodem voor een 

groeiende ongelijkheid, dit probleem is veel groter dan 1 bedrijf.  

Dat een Commissaris van de Koning steunt vraagt voor de uitvoering van dit aanmeldcentrum aan de 

gemeenteraad en het College van de gemeente Noordoostpolder omdat dit positief kan bijdragen 

aan de door de gemeente Noordoostpolder zeer gewenste spoorverbinding, de Lelylijn, is 

kenmerkend voor het respect van de overheid voor haar inwoners.  

Ook in Kuinre is de onrust merkbaar en dat is gezien het aantal inwoners van rond de 800 ook 

begrijpelijk. Gezien de afstand van de beoogde locatie tot Kuinre is het zeker te verwachten dat deze 

asielzoekers massaal Kuinre zullen bezoeken omdat hier de dichtstbijzijnde supermarkt gevestigd is. 

In de media lezen we dat de inwoners van Bant, Luttelgeest en Kuinre gezamenlijk op willen trekken 

in het verzet tegen een nieuw aanmeldcentrum in de Noordoostpolder. In de media hebben we ook 

reacties kunnen lezen van het college van de gemeente Noordoostpolder maar van het college van 

Steenwijkerland hebben we nog geen reactie gelezen. 



Wij hebben de volgende vragen aan het College: 

1. Hoe kijkt u als College aan tegen de wijze waarop het Centraal Orgaan opvang asielzoekers, 

ondersteund door Ministerie van Justitie en Veiligheid en de Immigratie- en 

Naturalisatiedienst, deze plannen kenbaar gemaakt hebben? 

2. Ben u ook in overleg met het College van de gemeente Noordoostpolder over deze situatie 

omdat Kuinre ook zeker de gevolgen van deze ontwikkeling zal ondervinden? 

3. Op welke wijze kunnen de inwoners van Kuinre ondersteuning van u als College verwachten 

in hun zorgen rond de plannen voor een aanmeldcentrum in de Noordoostpolder? 

 

In afwachting van uw beantwoording.  

 

Namens de fractie CPB 
 
Tilko Gernaat 




